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IDOj. Mazornieckie PROTOKOL nr 39
z posiedzenia Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu,

kt6re odbylo si~ w dniu 26 maja 2009 roku

Posiedzenie Komisji rozpocz«lo si« 0 godzinie 14.00 w siedzibie Zespolu Szk61 Nr 2
im. Prymasa Tysi!\,clecia w Markach. Posiedzenie otworzyl Przewodnicz!\,cy Marek Kroczek,
stwierdzil kworum (sklad Komisji 10. radnych: obecnych 7. radnych /w czasie omawiania
pkt.: 1,2,3/, w dalszej cz«sci obrad uczestniczyli wszyscy czlonkowie Komisji; Lista
obecnosci stanowi zal!\,cznik nr I do oryginalu protokolu.), nast«pnie przywital Panie:
Grazyn« Podwysock!\, - Dyrektora Zespolu Szk6l Nr 2, Grazyn« Dokumo i Ew« Plet« 
Wicedyrektor6w ZS nr 2 oraz zebranych radnych.

Pkt 2. Przedstawienie porzadku obrad.

Przewodnicz!\,cy Marek Kroczek przedstawil porZ!\.dek obrad z wprowadzonymi przez siebie
autopoprawkami:

I. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porz!\,dku obrad.
3. Przyj«cie wniosk6w w sprawie zmian porz!\,dku obrad.
4. Zapoznanie si« z problemami Zespolu Szk6l Nr 2 w Markach.
5. Wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie nadania nazwy u!icy w Markach

(Druk nr 334).
6. Wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w Markach

(Druk nr 338).
7. Wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie odwolania lawnika S!\,du Okr«gowego

Warszawa-Praga w Warszawie (Druk nr 347).
8. Sprawy r6zne.
9. Zakonczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Nil' zgloszono wniosk6w w sprawie zmian porz!\,dku obrad.

Przewodnicz!\,cy zarz!\,dzil glosowanie w sprawie przyj«cia porz!\,dku obrad.

Glosowanie:
za przyj«ciem porz!\,dku obrad - 7
przeciw- 0,
wstrzymuj!\,cych si« - O.

Porz!\,dek obrad zostal przyj«ty.

Pkt 4. Zapoznanie siI' z problemami Zespolu Szk6l Nr 2.

Przewodnicz!\,cy Komisji Marek Kroczek poprosil Dyrektora Zespolu Szk6l Nr 2
mgr inz. Grazyn« Podwysock!\, 0 przedstawienie zagadnien zwi!jZanych z funkcjonowaniem
placowki. Dyrektor, po kr6tkim wprowadzeniu w zagadnienia zwi!jZane z funkcjonowaniem
szkoly zaproponowala czlonkom Komisji zapoznanie si« z warunkami lokalowymi oraz cal!\,
infrastruktur!\, zewn«trzn!\,. Radni zosta!i oprowadzeni po wszystkich szkolnych
pomieszczeniach, obejrzeli wszystkie szkolne budynki oraz boiska i plac zabaw. Dyrektor,
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w czasie oghtdania placu zabaw, zwr6cila uwagoe radnych na dewastacjoe ogrodzenia placu
oraz jego urzltdzen, kt6re dokonywane slt systematycznie, szczeg61nie w czasie dni wolnych
od nauki, pomimo zainstalowanego w szkole monitoringu (dozorcy szkolni konczlt pracoe
o godzinie 22.00, sam monitoring nie jest skutecznym zabezpieczeniem mienia szkoly). Radni
zajmlt sioe niezwlocznie tym problemem. Pani Dyrektor wyrazila swoje ubolewanie z faktu,
iz w tym roku nie zostaly rozpoczoete prace zwhtzane z wykonaniem boiska wielofunkcyjnego
(zadanie to znalazlo sioe we wniosku Komisji do budzetu Miasta Marki na rok 2009, niestety
nie zostalo ujoete w budzecie). Starania szkoly i Dyrekcji 0 wdrozenie programu "Orlik"
r6wniez, z uwagi na zalesienie terenu wok61 szkoly nie moglo zakonczyc sioe sukcesem. Dziwi
fakt, ze teren znajdujltcy sioe w bliskim sltsiedztwie ZS2 nie ma tego typu zaszeregowania
zagospodarowania przestrzennego.
Do bolltczek plac6wki nalezy, ile funkcjonujltca winda Idiwig/ osobowa, kt6ra jest zawodna,
zwlaszcza w okresie zimowym. Sale lekcyjne utrzymane Slt w czystosci, niemniej wymagajlt
odnowienia Imalowanie scian/. Dumlt szkoly jest biblioteka, kt6ra znakomicie spelnia swoja
funkcjoe, jako filia biblioteki miejskiej. Jest znakomitym przykladem wsp61pracy obu
plac6wek, z czego korzysc majlt zar6wno uczniowie jak i mieszkaJicy. Bogate zbiory slt
skatalogowane w wersji elektronicznej, brakujltca pozycja jest na zyczenie czytelnika
sprowadzana z biblioteki gl6wnej. W bibliotece jest staly dostoep do Intemetu, jej obszema
sala sluzy do organizacji wielu imprez kulturalnych 0 charakterze szkolnym
i og6lnomiejskim.
Radni wyrazili uznanie dla wzorowej wsp61pracy szkoly z UKS "Struga". Szczeg6lnie ostatni
sukces Klubu, jakim byly Mistrzostwa Swiata Dziewczl!t i Chlopc6w do lat 23
w warcabach 64-polowych, kt6rych byl gl6wnym organizatorem. Sam fakt przyznania
organizacji tej rangi zawod6w swiadczy 0 pozycji i roli Klubu w warcabowym swiecie.
Gratulujemy. Radny Sklodowski zaproponowal by Miasto Marki uhonorowalo prezesa UKS
"Struga" Pana Jaroslawa Sucheckiego specjalnym wyr6znieniem.
Dyrektor przedstawila szczeg610wo kwestie zwiltzane z wychowaniem i nauklt w szkole.
Listoe problem6w z jakimi boryka sioe Szkola, 0 kt6rych byla mowa na posiedzeniu Komisji
Oswiaty, Kultury i Sportu w dniu 26 maja 2009 roku sporzltdzona przez Dyrektor Zespolu
Szk61 nr 2 im. Prymasa Tysiltclecia w Markach stanowi zalltcznik nr 2 do oryginalu
protokolu.
Szczeg610wa informacja 0 Zespole Szk61 Nr 2 przygotowana przez Andrzeja Motykoe,
Dyrektora Zespolu Obslugi Plac6wek Oswiatowych w Markach stanowi zalltcznik nr 3 do
oryginalu protokolu.
Radny Filip Rzewski zapytal p. Dyrektor Grazynoe Podwysocklt czy prawdltjest zaslyszana od
urzoednik6w UM informacja, ze ZS-2 nie aplikowal do rekomendowanego przez UM projektu
wsp61finansowanego ze srodk6w Unii Europejskiej - POKL, polegajltcego na organizowaniu
w roku szkolnym 2009-2010 zajoec pozalekcyjnych z joez. polskiego, joez. angielskiego,
matematyki oraz zajoec z psychologiem i logopedlt. Dyrektor odparla zarzuty, twierdzltc iz
o projekcie dowiedziala sioe zbyt p6ino, zas forma realizacji i warunki, kt6re zaproponowala
przedstawicielka firmy wdrazajltcej projekt byly niezadowalajltce by szkola uczestniczyla
w proponowanym programie. Pani Dyrektor zapewnila, ze Szkola rozpatruje podobne
propozycje konkurencyjnych firm zajmujltcych sioe tego typu dzialalnoscilt.
W dyskusji w tym punkcie glos zabierali wszyscy czlonkowie Komisji.

Pkt 5. Wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w Markach
(Druk nr 334).

Projekt uchwaly stanowi zalltcznik nr 4 do oryginalu protokolu.
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Przewodnicz1lcy Komisji Marek Kroczek przedstawil projekt uchwaly zawarty w Druku
nr 334, dotycz1lcy nadania ulicy nazwy "Boleslawa Lesmana". W tym punkcie porz1ldku
obrad dyskusja nie zostala podj-eta, z uwagi na to, iz Czlonkowie Komisji omawiali istot-e
rzeczy w trakcie analizy wniosku Bunnistrza Miasta Marki 0 wszcz-eciu post-epowania
oryginalu w sprawie nadania nazwy tejze ulicy na wczesniejszym posiedzeniu Komisji.
Przewodnicz1lcy zarz1ldzil glosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii 0 projekcie
uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w Markach.

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 10
przeciw- 0
wstrzymuj1lcych si-e - 0

Komisja Oswiaty, Kultury 1 Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 334.

Pkt 6. Wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w Markach
(Druk nr 338).

Projekt uchwaly stanowi zal1lcznik nr 5 do oryginalu protokolu.
Przewodnicz1lcy Komisji Marek Kroczek przedstawil projekt uchwaly zawarty w Druku
nr 338, dotycz1lcy nadania ulicy nazwy "Kujawska". W tym punkcie porz1ldku obrad dyskusja
nie zostala podj-eta, poniewaz Czlonkowie Komisji zapoznali si-e z istot1l sprawy analizuj1lc
wniosek Bunnistrza Miasta Marki 0 wszcz-eciu post-epowania w sprawie nadania nazwy tejze
ulicy na poprzednim posiedzeniu Komisji. Przewodnicz1lcy zarz1ldzil glosowanie w sprawie
wydania pozytywnej opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w Markach.

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 10
przeciw- 0
wstrzymuj1lcych si-e - 0

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 338.

Pkt 7. Wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie odwolania lawnika Sadu Okregowego
Warszawa-Praga w Warszawie (Druk nr 347).

Przewodnicz1lcy Marek Kroczek zapoznal Komisj-e z treSci1l pisma Prezesa S1ldu Okr-egowego
Warszawa - Praga w Warszawie w sprawie odwolania Pani Ewy Jadwigi Godlewskiej
z funkcji lawnika.

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 10
przeciw- 0
wstrzymuj1lcych si-e - 0

Komisja Oswiaty, Kultury Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 347.
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Pkt 6. Sprawv r6zne.

Przewodnicz~cy Marek Kroczek zaprosil zebranych do udzialu w VI Mareckiej Maj6wce
Rowerowej, w sobote< 30 maja, kt6ra w tym roku zostala wytyczona tak, by przypomniec
miejsca pamie<ci zwi~ane z walkami II Rejonu "Celk6w" - Marki VII Obwodu "Obroza" na
obszarze Marek, w 65. rocznie« Powstania Warszawskiego. Start wyznaczono na boisku SP 2,
nosz~cej imie< II Rejonu "Celk6w" - Marki VII Obwodu "Obroza, mete< na terenie Osrodka
Szkolno Wychowawczego Ksie<zy Michalit6w, w Markach-Strudze (polozonego w
s~siedztwie pomnika upamie<tniaj~cego walki powstailcze zolnierzy Armii Krajowej II Rejonu
"Celk6w" - Marki VII Obwodu "Obroza", usytuowanego przy skrzyzowaniu dr6g Bialystok
Warszawa i Niepore<t-Rembert6w.

Nie podje<to innych spraw w tym punkcie.

Pkt 7. Zakonczenie posiedzenia.

° godzinie 16.30 Przewodnicz~cy Marek Kroczek podzie<kowal zebranym zamkn!jl
posiedzenie Komisj i Oswiaty Kultury i Sportu.

Protok61 sporz~dzil

Marek Kroczek

Pn,M~;'j;
Oswiaty, Kultury i Sportu
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